

## RUBELLA SURVEILLANCE

A marked increase in the notification of rubella cases has been observed in several countries in 1979. Already in 1978, notifications and laboratory reporting in the United Kingdom<sup>1</sup> and the Federal Republic of Germany drew attention to this new wave of increased rubella activity. By May of 1979 more than twice as many cases had been notified by comparison with the corresponding period of 1978 in Canada, Israel, the Netherlands, Portugal, Scotland and Sweden.<sup>2</sup>

<sup>1</sup> See No. 10, pp. 76-77.

<sup>2</sup> Health administrations are invited to send notes on the rubella situation in 1979 to Virus Diseases Unit, World Health Organization, 1211 Geneva, Switzerland.

## SURVEILLANCE DE LA RUBÉOLE

On a observé dans plusieurs pays en 1979 une augmentation marquée du nombre des cas de rubéole notifiés. En 1978 déjà, les notifications et rapports de laboratoires du Royaume-Uni<sup>1</sup> et de la République fédérale d'Allemagne avaient appelé l'attention sur cette nouvelle vague d'activité rubéoleuse accrue. Au 1<sup>er</sup> mai 1979, le nombre des cas notifiés au Canada, en Ecosse, en Israël, aux Pays-Bas, au Portugal et en Suède représentait plus du double de celui de la période correspondante de 1978.<sup>2</sup>

<sup>1</sup> Voir N° 10, pp. 76-77.

<sup>2</sup> Les administrations sanitaires sont invitées à communiquer des informations sur la situation de la rubéole en 1979 à l'Unité des Maladies à Virus, Organisation mondiale de la Santé, 1211 Genève, Suisse